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Przewodniczący pan Piotr Nowak po stwierdzeniu quorum przywitał przybyłych członków i 

poprosił o omówienie punktu dotyczącego budżetu OSiR w zakresie kultury fizycznej – dział 

926. 

Budżet został zwiększony o koszty eksploatacji obiektów, tych które już są oraz nowo 

powstającego przy Zespole Szkół Technicznych w Tarnowie Podgórnym. Pula została 

zwiększona również o koszty, które zostaną poniesione tytułem Mistrzostw Świata w 

kręglach klasycznych.  

W tym temacie wypowiedziała się również I Zastępca Wójta Gminy pani Ewa Noszczyńska – 

Szkurat. Powiedziała, że w budżecie na finansowanie działalności sportowych organizacji 

pozarządowych jest zarezerwowane 2 mln 100 tys. zł. I jest to kwota wyższa niż w ubiegłym 

roku. O 300 tys. więcej, dopłata do Tarnowskich Term to kwota 1 mln zł, zostanie również 

zabezpieczona kwota na wyposażenie nowej hali. Pan Gustowski zapytał czy w ww. kwocie 

są również środki dla sekcji GKS Tarnovia Tarnowo Podgórne. Pani Noszczyńska – Szkurat 

odpowiedziała, że tak. 


